
اخبارخبر كوتاه
شهردار فردیس با حضور در مزار شریف شهدای گمنام در شهرک سپاه:

بازدید از روند پیشرفت پروژه ساخت الِِمان شهدای گمنام

پیشرفت ۶۰ درصدی آبرسانی به پروژه چغلوند رود

 بازدید معاون علمی و فناوری رییس جمهور از تنها کارخانه تولید ویتامین E خاورمیانه 
در شهرک صنعتی آق قلا

صادق زاده: کار می کنیم یک حرف، کار نمی کنیم یک حرف دیگر 

اگر شهرداری هتل داشت از مهمانان در آنجا میزبانی می كرد

منوچهر   ، امتیاز؛  گزارش  به  گزارش  به 
شریف  مزار  در  حضور  با  پنجشنبه  صبح  غفاری 
شامخ  مقام  به  سپاه  شهرک  در  گمنام  شهدای 
پیشرفت  روند  از  سپس  و  احترام  ادای  ایشان 

الِمِان شهدای گمنام بازدید کرد. پروژه ساخت 
بازدید،  این  حاشیه  در  فردیس  شهردار 
از  برداری  بهره  برای  شده  بینی  پیش  زمان 
این پروژه را سی ام ماه صفر سال جاری اعلام 
 ۲۰۰ اعتباری  پروژه  این  برای  افزود:  و  کرد 

است.وی  شده  گرفته  نظر  در  تومانی  میلیون 
پروژه  اجرای  عملیات  اینکه  بیان  با  ادامه  در 
شهرک  در  گمنام  شهدای  لِمِان  ا ساخت  های 
حال  در  سرعت  به  وحدت  شهرک  و  سپاه 
پروژه  هستیم  صدد  در  گفت:  است،  پیشرفت 
شده  اعلام  زمان  از  زودتر  را  سپاه  شهرک 
اینکه  بیان  با  فردیس  کنیم.شهردار  تکمیل 
سپاه  شهرک  گمنام  شهدای  لِمِان  ا مساحت 
این  کرد:  تاکید  است،  مربع  متر   ۱۶۵ فردیس 
در  شهدا  های  رشادت  پاسداشت  به  لِمِان  ا

شود. می  ساخته  گمنام  شهید  دو  شریف  مزار 
لِمِان  ا اینکه  به  اشاره  با  دیگری  بخش  در  وی 
است،  شهر  این  بودن  پرور  شهید  نماد  شهدا 
با  فردیس  شهری  مدیریت  کرد:  خاطرنشان 
فرهنگ  ترویج  در  سعی  ها  پروژه  این  ساخت 
انجام  فردیس  دارد.شهردار  شهادت  و  ایثار 
های  نسل  توجه  جلب  برای  جدید  اقدامات 
مقدس  دفاع  شهدای  به  انقلاب  چهارم  و  سوم 
شهری  مدیرت  افزود:  و  کرد  اعلام  مهم  راه 

کند می  تلاش  رابطه  این  در  فردیس 

خرم آباد کریم فولادوند- :معاون مهندسی و توسعه شرکت 
پروژه چغلوندرود شهرستان  پیشرفت ۶۰ درصدی  از  لرستان  آبفار 
خرم آباد خبر داد.مهندس مجتبی دالوند در این خصوص گفت: در 
جهت تأمین آب شرب روستاهای چغلوند رود علیا و سفلی و هفت 
آب  تأمین  حمل  جهت  مطالعه  به  اقدام   ۹۵ سالهای  طی  چشمه 

شرب پایدار نموده است.
وی تصریح کرد: با وجود فقیر بودن منطقه از نظر منابع آبی 
از آب سد  استفاده  پیگیر  لرستان  ای  منطقه  از طریق شرکت آب 
ایوشان بعنوان یک آب دائمی و پایدار بوده ایم که پس از همکاری 
 ، سد  از  آب  برداشت  مجوز  صدور  و  ای  منطقه  آب  شرکت  های 
انتخاب پیمانکار جهت اجرای  این شرکت در سال ۱۳۹۶ اقدام به 

تصفیه خانه آب و سد نموده است.وی اضافه کرد: با انعقاد قراردادی 
 ۹۶ سال  ابتدای  در  پیمانکار،  با  ریال  میلیارد   ۱۲ حدود  مبلغ  به 
عملیات اجرایی احداث و راه اندازی تصفیه خانه آب شرب مجتمع 
پیشرفت  تاکنون  بطوریکه  گرفت  قرار  کار  دستور  در  رود  چغلوند 
بر  کرد  نشان  خاطر  باشد.وی  می  درصد   ۶۰ پروژه حدود  فیزیکی 
ماه  مهر  پایان  تا  تلاش هستیم  در  انجام شده  ریزی  برنامه  اساس 
شرب  آب  خانه  تصفیه  اندازی  راه  و  احداث  عملیات  جاری  سال 
از احداث  انجام شود. قابل ذکر است که پس  مجتمع چغلوند رود 
شامل  پروژه  اجرایی  عملیات  سایر   ، مذکور  مجتمع  خانه  تصفیه 
لوله گذاری خطوط انتقال و مخازن مورد نیاز روستا پس از تامین 

اعتبارات لازم در دستور کار قرار خواهد گرفت.

به گزارش امتیاز؛ شرکت شهرک های صنعتی گلستان، دکتر 
سورنا ستاری  از کارخانه ویتامین E شرکت رشد دانه بازدید کرد و 
در جریان اقدامات صورت گرفته در این مجموعه تولیدی قرار گرفت.
گفت:  بازدید  این  حاشیه  در  رئیس جمهور  فناوری  و  علمی  معاون 
دانش و تکنولوژی خریدنی نیست و باید ۲۰ تا ۳۰ سال تلاش کنیم 
تا بتوانیم به یک دانش برسیم .سورنا ستاری اظهار کرد: آن چیزی که 
بیشتر در کشور داریم کارخانه است نه صنعت و این کارخانه ها خط 
تولید را از خارج از کشور دریافت کرده و محصولات مختلف تولید 
است،  متفاوت  بسیار  کارخانه  با  صنعت  اینکه  بیان  با  می کنند.وی 
گفت: در صنعت ماشین سازی می شود و تا زمانی که طراحی نداشته 

باشیم از صنعت عقب هستیم.معاون علمی و فناوری رئیس جمهور 
ادامه داد: از آنجایی که ماهیت صنعت و دانشگاه متفاوت است همواره 
صنایع  مورد  در  وقتی  و  است  صنعت  از  علم  جدایی  در  ما  مشکل 
سیستم  یک  قالب  در  باید  دانش  کل  می کنیم  صحبت  دانش بنیان 
در نظر گرفته شود.دکتر ستاری تاکید کرد: هر فشاری که بر روی 
صنایع بگذارید وقتی به آن نیازی نداشته باشد به سمت آن نمی رود.
وی افزود: ما خط های تولید را از خارج از کشور بدون بومی سازی وارد 
کردیم این در حالی است که باید طراحی خط های تولید را خود ما در 
داخل کشور انجام دهیم.معاون علمی و فناوری رئیس جمهور یادآور 
شد: باید کارخانجات، خود برای صنعت سرمایه گذاری کنند متأسفانه 

برای  کارخانجات  می کنند  تصور  و  بوده  سنتی  همواره  ما،  سیستم 
رسیدن به تکنولوژی باید از خارج از کشور خط تولید را وارد کنند.
دکتر ستاری افزود: دانش و تکنولوژی خریدنی نیست و باید ۲۰ تا 
۳۰ سال تلاش کنیم تا بتوانیم به یک دانش برسیم.لازم به ذکر است 
کارخانه ویتامین E در حال حاضر فاز تولیدات دامی آن مورد بهره 
برداری قرار گرفته و و 8۵ درصد از فاز تولیدات انسانی آن نیز تکمیل 
گردیده است این کارخانه با سرمایه گذاری ۹۰ میلیارد تومانی که 
تنها ۱۵.7 میلیارد تومان آن از اعتبارات صندوق توسعه ملی بوده و 

مابقی از طریق بخش خصوصی تامین گردیده ، احداث شده است.

به گزارش امتیاز؛ عضو شورای شهر تبریز در 
خصوص شنیده هایی در خصوص نشست مشترک 
و  کلان شهرها  شورای  فرهنگی  کمیسیون های 
میهمانان  اسکان  و  ارشاد  و  فرهنگ  مدیران کل 
لوکس ترین  در  آنها  از  پذیرایی  و  پارس  هتل  در 
موضوعی  چنین  اصلًا  گفت:  تبریز  رستوران های 
از  قطعاً  داشت  هتل  شهرداری  اگر  چراکه  نیست 
می کرد.کریم  پذیرایی  خودش  هتل  در  میهمانان 
ناکارآمدی  مورد  در  بنده  کرد:  اظهار  ا  صادق زاده 
برخی مدیران و شهرداران در عرصه خدمات رسانی 
چراکه  داشتم  انتقاد  حقوق  پرداخت  و  مردم  به 
معتقدم اگر فرد قوی در پست مدیریت باشد قطعاً 

کارهای مناسبی انجام می گیرد.

همایش روسای کمیسیون فرهنگی و 
مدیران ارشاد با کمترین هزینه 

روسای  همایش  برگزاری  اینکه  بیان  با  وی 
کمیسیون های فرهنگی کشور و مدیران ارشاد یک 
این همایش  بود، گفت:   تبریز  برای  رویداد بزرگ 
به همت کمیسیون فرهنگی، اجتماعی شورای شهر 
تبریز با کمترین هزینه برگزار شد و حتی جلسات 
این همایش در خود ساختمان شهرداری بود.عضو 
افزود: پذیرایی ما  هیات رئیسه شورای شهر تبریز 
از میهمانان ساده بود و پذیرایی آنچنانی نشده که 

بخواهیم به آن دید بدی داشته باشیم.
اگر شهرداری هتل داشت از میهمان 

آنجا میزبانی می کرد

وی در پاسخ به اینکه اسکان میهمانان در هتل 
پارس و پذیرایی از آنها در لوکس ترین رستوران های 
تبریز تناقض با آنچه می گویید دارد، گفت: اصلاً چنین 
داشت  هتل  شهرداری  اگر  چراکه  نیست  موضوعی 
از میهمانان در هتل خودش پذیرایی می کرد. قطعاً 

این  در  اینکه  به  تاکید  با  تبریز  شهر  شورای  عضو 
همایش میزبان شخصیت های بزرگ کشوری بودیم 
از این رو باید میزبانی تبریز را در شأن و منزلت نام 
تبریز انجام می  دادیم، افزود: کار می کنیم یک حرف، 
کار نمی کنیم یک حرف دیگر در می آورند ولی بنده 
به صراحت می گویم این همایش با هزینه کمتر ولی 
با نتایج بهتر برگزار شد.وی اضافه کرد: اینکه در کاری 
افراط و تفریط انجام گیرد و هزینه های گزافی روی 

دوش مجموعه ای تلنبار شود، کار درستی نیست و 
تاکید  این موضوع هستیم.صادق زاده  ما هم مخالف 
می توانم  به صراحت  همایش  این  برگزاری  در  کرد: 
بگویم که افراط و تفریطی نشده است و هزینه گزاف 
و ریخت و پاشی در میان نبوده بلکه با کمترین هزینه 
میزبان یک رویداد بزرگ بودیم.وی در ادامه بیان کرد: 
البته این همایش قرار بود در شهر دیگری برگزار شود 
که با پیشنهادی به  شهر تبریز منتقل شد.سخنگوی 
شورای شهر تبریز اضافه کرد: نام تبریز بزرگ بوده 
و شهر اولین ها از لحاظ فرهنگی، اجتماعی، ادبی و 
به  در سال جاری  تبریز  آن  کنار  در  و  است  هنری 
عنوان پایتخت گردشگری جهان اسلام انتخاب شده 

است.

مدیر طرح ساماندهي ناژوان:

اجازه ندهیم ناژوان از یک فرصت به تهدید تبدیل شود

 IVR از طریق ADSL بهره برداری از طرح فروش هوشمند تلفنی محصولات 
بانک انصار در مخابرات منطقه گلستان

چهارمین جلسه شوراي فرهنگ عمومي شهرستان شهريار درسال ۹۷ برگزارشد

ناژوان گفت: در حال  مدیر طرح ساماندهي  به گزارش امتیاز؛ 
حاضر امکان صدور پروانه در ناژوان وجود ندارد و تمامي باغات رصد 
مي شود تا به ساخت و ساز تبدیل نشود.حسن شفیعي در ادامه سلسله 
“پاسخگویی  شعار  با  که  ها  رسانه  با  شنبه   سه  خبری  های  نشست  
در  رود  زاینده  حاشیه  اظهارداشت:  شود،  می   برگزار  امید”  مسیر  در 
سال های گذشته همچون ناژوان سر سبز بوده، اما به مرور دستخوش 
محدوده  از  را  ناژوان  باید  دلیل  همین  به  است  شده  ساز  و  ساخت 
خدماتی شهر جدا کرد تا از ساخت و ساز و تخریب فضای سبز محفوظ 
به عنوان  از ۱۲۰۰ هکتار وسعت  با بیش  ناژوان  ادامه داد:  بماند.وی 
نباید  رو  همین  از  شود،  می  محسوب  اصفهان  شهر  تاریخی  هویت 
منطقه  این  که  داشت، چرا  »فضای سبز«  یا  »پارک«  دید  ناژوان  به 
هویتی است که در تاریخ اصفهان وجود داشته و ما باید برای حفظ 
ناژوان تصریح  به عنوان هویت تلاش کنیم.مدیر طرح ساماندهی  آن 
باغات  حفظ  ناژوان،  ساماندهی  طرح  مدیریت  اولویت  نخستین  کرد: 
آن  راستای  در  خوبی  اقدامات  خوشبختانه  که  است  ناژوان  منطقه 
 ۵۵ از  بیش  فعلی  آبی  کم  شرایط  در  افزود:  است.وی  گرفته  صورت 
درصد از دِبی آب چاه های منطقه ناژوان خشک شده است همچنین 
در حال حاضر نزدیک به 8۰ درصد چاه های باقی مانده منطقه نیز رو 

این وجود، مدیریت شهری برای حفظ ۱۲۰۰  با  به خشکی بوده که 
است. گرفته  پیش  در  را  سختی  های  تلاش  ناژوان  اراضی  از  هکتار 

شفیعی تاکید کرد: بیش از ۶۰۰ هزار اصله درخت و درختچه در ناژوان 
وجود دارد که به نسبت جمعیت اصفهان می توان گفت سهم هر سه 
نفر شهروند اصفهانی یک درخت در ناژوان است.مدیر طرح ساماندهی 
ناژوان بیان کرد: برای مدیریت شرایط کم آبی یک برنامه کوتاه  در نظر 
گرفته شده تا در سال جاری بتوانیم شرایط سخت فعلی را پشت سر 
بگذرانیم؛ در این راستا امسال آبیاری فضاهای سبز و درختان ناژوان با 
استفاده از ۲۰ دستگاه تانکر انتقال آب صورت گرفته است.وی گفت: 
است؛  سبز  فضای  از  و حفاظت  مناسب  آبیاری  گرو  در  ناژوان  حفظ 
پیشنهاد  ناژوان  حفظ  برای  میان  مدت  برنامه  یک  راستا  همین  در 
احداث  ناژوان،  سبز  فضای  آبیاری  کلکتور  احداث  شامل  که  شده 
تصفیه خانه های لوکال پساب و مخازن ذخیره آب فضای سبز است 
که می تواند مشکلات آبیاری ناژوان را حل کند.شفیعی عنوان کرد: 
سه طرح پیشنهادی میان مدت برای مقابله با کم  آبی به تایید اداره 
خدمات شهری و کارشناسان سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهان رسیده است، سازمان  های جهاد کشاورزی و آب منطقه ای 
اجرایی لازم  اقدامات  اگر  که  کنند چرا  را صادر  باید مجوزهای لازم 

صورت نگیرد، ناژوان از فرصت به تهدید تبدیل خواهد شد.وی افزود: 
در راستای حفظ مادی های ناژوان بیش از ۴۰ کیلومتر از ۵۲ کیلومتر 
مادی ناژوان لوله گذاری و شبکه گذاری آب شده، اما با توجه به اینکه 
میزان آب کم است، نمی توانیم آب را در شبکه جاری کنیم، نکته 
انجام  قطره ای  روش  با  نمی توان  را  ناژوان  آبیاری  اینکه  دیگر  مهم 
قطره ای  آبیاری  داشته،  توسعه  طرح  که  نقاطی  در  تنها  و  داد 
در  کرد:  خاطرنشان  ناژوان   ساماندهی  طرح  می شود.مدیر  انجام 
بر  توجهی  قابل  اثر  شود  آسیب  دچار  ناژوان  منطقه  که  صورتي 
مناطق  جمله  از  ناژوان  بر  مشرف  مناطق  ویژه  به  اصفهان  هواي 
۱، ۵ ، ۱۳ و ۹ مي گذارد؛ هم اکنون مجبور شدیم با بیش از ۲۰ 
امسال  بحرانی  تا شرایط  انتقال دهیم  ناژوان  به  تانکر، آب  دستگاه 
مورد  که  ناژوان  گردشگری  مراکز  به  بگذرانیم.شفیعی  پشت سر  را 
استقبال شهروندان و گردشگران داخلی و خارجی قرار گرفته است 
پرندگان،  باغ  اندازی  راه   از  ۲۲ سال  با گذشت  اشاره کرد و گفت: 
همچنین  است؛  کشور  پرندگان  باغ  زیباترین  از  یکی  مجموعه  این 
آکواریوم، جاده سلامت، باغ خزندگان، تله  سیژ، شهربازی، قایقرانی 
جاذبه  های  دیگر  از  ها  پروانه   باغ  و  ها  مجموعه صدف   خانوادگی، 

تفریحی و گردشگری ناژوان به شمار می رود.

به گزارش امتیاز؛ با مشارکت وهمکاری مخابرات منطقه گلستان 
محصولات  تلفنی  هوشمند  فروش   ازطرح  برداری  بهره  انصار  بانک  و 
آغاز  گلستان  استان  سطح  در  انصار  بانک    IVR طریق  از   ADSL
عرض  ضمن  طرح  این  ومجری  بازاریابی  مدیر  دانشگر  .مهندس  شد 
تسلیت به مناسبت فرا رسیدن ایام سوگواری امام حسین )ع( ارائه این 
سرویس را در راستای ایجاد فرصت های خدماتی دانست در ادامه عباس 
کاشفی  مدیر امور شعب بانک انصار استان گلستان با عرض تسلیت ایام 
سوگواری وقبولی عزاداری ها این خدمت جدید در شبکه بانکی را که 

برای اولین بار در کشور واستان به پیشنهاد مخابرات گلستان انجام شد 
را برنامه ای جدید برای خدمتی جدید معرفی کرد  وی افزود این طرح 
که در بستر امنیت کامل انجام می شود ضمن کم کردن انتظار مشتری 
سرعت در کارها را افزایش می دهد ودر آینده با توسعه بیشتر وخدمت 
بهتر می توان نتایج بهتری را کسب نمود .در ادامه مهندس شهمرادی 
سالار  سوگواری  ایام  تسلیت  ضمن  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
راستای  در  را  این طرح  اجرای  به حضار  آمدگویی  و خوش  شهیدان  
اولویت بندی سال ۹7 که مهم ترین آن رضایت مشتریان و  پایبندی 

باید شرکتی تمام IT باشد  دانست وی  به شعار شرکت که مخابرات 
افزود :پیش قدم بودن مخابرات در ارائه محصولات وخدمات  نوین به 
عنوان  پرچم دار IT   از انتظارات مردم است واین طرح برای اولین بار 
در کشور امکان خرید ترافیک به صورت اتوماتیک و سیستمی از طریق 
مرکز تماس ۲۰۲۰ در این منطقه مخابراتی امکان پذیر می کند .قابلیت 
فوق این امکان را به مشترکین ADSL مخابرات منطقه گلستان می 
دهد که بدون ارتباط با اپراتور و به صورت غیر حضوری ترافیک دلخواه 

خود را در ۲۴ ساعت شبانه روز خریداری نمایند.

عمومي  فرهنگ  شوراي  اعضاي  باحضور  امتیاز؛  گزارش  به 
عمومي  فرهنگ  شوراي  نشست  چهارمین  مذهبی  شئون  وستاد 
( شهریار   در سالن جلسات فرهنگی مهدیه امامزاده اسماعیل) ع 
شوراي  باحضوراعضاي   ، شهریار   – کیوانی  علی  برگزارشد. 
چهارمین     شهرستان  مذهبی  شئون  وستاد  عمومي  فرهنگ 
مجید  الله  ازکلام  آیاتي  قرائت  با  عمومي  فرهنگ  شواي  جلسه 
آغاز و درادامه حجت الاسلام سالمی امام جمعه ورئیس شورای 
ماه  فرارسیدن  بمناسبت  تسلیت  عرض  ضمن  عمومی  فرهنگ 
محرم به اعضا ء وتشکراز میزبانی تولیت امام زاده اسماعیل )ع( 
رابیان  مطالبی  عاشورا  ظهر  نماز  وبرگزاری  اهمیت  درخصوص 

درخصوص  نیز  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر  پناه  .علی  داشت 
قرائت  را  توضیخاتی  آمده  بعمل  وپیگیریهای  قبلی  مصوبات 
عمومی  فرهنگ  شورای  عضو  زاده  جلیل  الاسلام  .حجت  نمود 
اشاره  شهرستان  درسطح  صلواتی  ایستگاه  آمار۱۵۰  ارائه  به 
بیان  متقاضیان  توسط  مجوز  اخذ  و  ساماندهی  وجهت  داشته 
به اخذ مجوز  نفر ضمن مراجعه موفق   7۰ تعداد فوق  از  داشتند 
درشهرستان  فرهیخته  مبلغین  حضور  افزود  ایشان   . اند  گردیده 
بصورت شاخص بوده وما دارای ۴۵۰ نفر عالم دینی  که درحال 
به  اقدام  افاغنه  محرم  ماه  عزاداری   ودرخصوص  میباشم  تبلیغ 
صدور مجوز ۱۰ روزه گردیده است .وی درمورد روزهای تاسوعا 

خواستار  را  مسئولین  وسایر  شهرداری  وتعامل  همکاری  وعاشورا 
.اکبر  برسند   تصمیم  واتخاذ  بندی  جمع  یک  به  انشالله  تا  شد 
اسلامی  تبلیغات  اداره  ومادحین  مذهبی  هئیات  کارشناس  نژاد 
درروزهای  نماز  برگزاری  نحوه  توضیحاتی در خصوص  ارائه  به  نیز 
اعضای حاضر  .درادامه سایر  تاسوعا وعاشورا وسایر موارد پرداخت 
بهتر  هرچه  درمورد  وپیشنهادات  نظرات  نقطه  ارائه  به  درجلسه 
برگزاری مراسم روزهای تاسوعا وعاشورا پرداختند .حجت الاسلام 
پایانی  دربخش  عمومی  فرهنگ  شورای  رئیس  سالمی  والمسلمین 
درخصوص  اعضای  وپیشنهادات  مطالب  بندی  جمع  به  جلسه 

تاسوعا وعاشوراپرداخت . برگزاری هرچه مطلوبتر روزهای 

بازدیداسدالله جولایی مدیر عامل ستاد دیه 
از کانون اصلاح و تربیت لرستان

کرد:  تصریح  جولایی  امتیاز؛  گزارش  به 
زندان فرصتی مناسب برای اصلاح شما نوجوانان 
گزارش  است.به  جامعه  به  سالم  بازگشت  برای 
 ، لرستان  زندانهای  کل  اداره  عمومی  روابط 
کل  مدیر  اصل  محمدی  رضا  همراه  به  جولایی 
زندانهای استان لرستان و شاکرمی مسئول ستاد 
دیه و معاونت پشتیبانی مالی دادگستری لرستان 
ضمن بازدید از بخش های مختلف این مرکز در 
جریان روند برنامه های این مجموعه قرار گرفت 
و ضمن تشکر از برنامه های صورت گرفته در این 
مرکز قول مساعد داد که برای امور دیه و کمک 
را  توان خود  تمام  کانون  نیازمند  به مددجویان 
بازدید  این  از  بخشی  در  بندد.جولایی  کار  به 
دیدار می کرد  به صورت عمومی  زندانیان  با  که 
خطاب به آنان گفت: زندان فرصتی مجدد برای 
خودسازی و تغییر مسیر به سمت زندگی سالم 

است.

کسب رتبه برتر شرکت شهرک های صنعتی 
استان گلستان در جشنواره شهید رجایی

به گزارش امتیاز؛ مدیرعامل شرکت شهرک 
های صنعتی استان گلستان از کسب رتبه برتر این 
شرکت در نوزدهیمن جشنواره شهید رجایی این 
شرکت  عمومی  روابط  گزارش  داد.به  خبر  استان 
خلیل  اله  حجت  گلستان،  صنعتی  های  شهرک 
زاده اظهار داشت: این شرکت به عنوان دستگاه برتر 
در بالاترین میزان رشد امتیاز در بعد شاخص های 
عمومی و اختصاصی معرفی شد.وی افزود: برنامه 
ریزی و برگزاری جلسات منظم و  تلاش مجموعه 
همکاران این شرکت برای ارایه خدمات مطلوب به 
ذی نفعان  از عوامل موفقیت شرکت در جشنواره 
نوزدهمین  پایان  است.در  بوده  رجایی  شهید 
از سوی دکتر  جشنواره شهید رجایی لوح تقدیر 
سید مناف هاشمی استاندار گلستان به حجت اله 
خلیل زاده مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 

استان گلستان اهدا شد.

 گلستان در تولید برخی داروها 
از استان های پیشتاز است

معاون علمی و فناوری  امتیاز؛  به گزارش 
رییس جمهور با تاکید اینکه بیش از ۱۳۰ برنامه 
حمایتی از شرکت  های دانش بنیان صورت می گیرد، 
اظهار کرد: استان گلستان در تولید برخی داروها  
از جمله استان های پیشرو است.به گزارش روابط 
عمومی شرکت شهرک های صنعتی گلستان سورنا 
ستاری ظهر  در حاشیه بازدید از شرکت دانش بنیان 
پارس بافت گلستان تصریح کرد : استان گلستان در 
حوزه دانش بنیان با وضعیت مطلوب فاصله دارد ولی 
شرکت های خوبی در این استان فعال هستند.وی با 
اشاره به اینکه ۳ هزار و 7۰۰ شرکت دانش بنیان در 
داخل کشور داریم ، افزود:توسعه شرکت دانش بنیان 
در داخل استان به این مهم بستگی دارد که تا چه 
نوع  این  پذیرای  استان  داخل  کار  محیط  میزان 
شرکت ها است.رییس بنیاد ملی نخبگان کشور با 
دولت  توسط  تنها  دانش بنیان  مسائل  اینکه  بیان 
در  عمومی  فرهنگ  کرد:  تصریح  نمی شود،  اجرا 
اهمیت  حائز  بسیار  دانش بنیان  مسائل  توسعه 
را در پول خلاصه کرد. نباید همه چیز   و  است 
دکتر ستاری خاطر نشان کرد:شرکت های زیادی 
و  هستند  دانش بنیان  آق قلا  صنعتی  شهرک  در 
نیاز است که فرهنگ سازی جدیدی در این زمینه 
اتفاق بیفتد.معاون علمی و فناوری رییس جمهور 
با اشاره به اینکه اگر چنانچه نیروی انسانی کارآمد 
داشته باشیم هر ساله در حوزه دانش بنیان پیشرفت 
می کنیم،گفت: امیدواریم این پیشرفت توسعه یابد 
و در این راستا شرکت ها نیز توسعه خواهند یافت .
وی با بیان اینکه در ایجاد شرکت های دانش بنیان 
بحث  در  کرد:  ابراز  شود،  تشکیل  زنجیره ای  باید 
منابع اولیه مصوبه خوبی در دولت داشتیم و بازار 
با نوسانات  فوق العاده ایم در کشور وجود دارد که 
اخیر تکان خورده است.لازم به ذکر است، شرکت 
دانش بنیان پارس بافت گلستان در زمینه دستگاه 
تولید فنس فعالیت داشته و کارخانه این شرکت از 

سه سال قبل راه اندازی شده است.

 ساخت هتل جهان نما، رونق را 
به این ساختمان باز مي گرداند

به گزارش امتیاز؛ مدیر آزادسازی و املاک 
شهرداری اصفهان گفت: با چندین سرمایه گذار 
حداقل  در  نما  جهان  هتل  ساخت  پیرامون 
زمان ممکن مذاکراتي انجام داده است. مرتضي 
افروزي با اشاره به وضعیت هتل ارگ جهان نما 
افزود: طي تفاهم نامه اي بین شهرداري و بنیاد 
تعاون نیروي انتظامي در سال 88 مقرر شد هتل 
۳۰ هزار متر مربعي جهان نما در اسرع وقت از 
احداث شود؛  انتظامي  نیروي  تعاون  بنیاد  سوي 
بنیاد  ها،  تغییر مدیریت و سیاست  به دلیل  اما 
منصرف  هتل  ساخت  از  انتظامي  نیروي  تعاون 
شد و این مهم سال ها بلا تکلیف ماند.  وي با 
بیان این که با توجه به این که هتل جهان نما در 
فاز اول و دوم ارگ جهان نما قرار دارد و از لحاظ 
منظر و سیماي شهري بسیار حائز اهمیت است، 
اذعان داشت: فاز سه و چهار ارگ جهان نما به 
دلیل رها شدن این هتل تحت الشعاع قرار گرفته 
بنابراین شهرداري به دنبال احداث و تکمیل این 
شهرداری  املاک  و  آزادسازی  مدیر  است.  هتل 
و  متعدد  جلسات  طي  کرد:  تصریح  اصفهان 
پیگیري شهردار اصفهان، در اواخر سال گذشته 
انتظامي  بنیاد تعاون نیروي  نامه اي بین  تفاهم 
و شهرداري منعقد و مقرر شد هتل ارگ جهان 
نما به شهرداري واگذار شود و در نهایت مدیریت 
ها  سال  از  پس  دوره  این  در  اصفهان  شهري 
مالکیت این هتل را به شهرداري بازگرداند. وي با 
بیان این مطلب که با چندین سرمایه گذار براي 
مذاکراتي  ممکن  زمان  حداقل  در  هتل  ساخت 
انجام شده است، بیان کرد: تمام سرمایه گذاران 
علاقمند به ساخت هتل می توانند در این بخش 
ساختمان  این  به  رونق  تا  کنند  گذاری  سرمایه 
این  است  امید  گفت:  بازگردد.افروزي  رونق  بی 
هتل طي ۲۴ ماه ساخته شود و منجر گردد ارگ 
جهان نما به عنوان ساختماني در هسته مرکزي 
شهر اصفهان از حالت سکون و رکود خارج شود.  

مدیرمخابرات منطقه گلستان :
 توجه به ورزش یکی از مؤلفه های 

افزایش نشاط وسلامتی کارکنان وارتقاء 
بهروی آنان است

به گزارش امتیاز؛ مهندس شهمرادی مدیر 
مخابرات منطقه گلستان در همایشی که با حضور 
خانواده همکاران در سالن ورزشی شهدای مخابرات 
برگزار شد از فرزندان همکاران که در رشته های 
ژیمناستیک و  تکواندو حائز رتبه های برتر استانی 
شده بودند تقدیر وتشکر نمود.وی در این همایش از 
توجه کارکنان شرکت به امر ورزش قدردانی نمود 
و توجه ویژه به ورزش های همگانی را امری ضروری 
برای کارکنان وخانواده هایشان بیان نمود.مهندس 
شهمرادی اجرای برنامه های ورزشی را از اولویت های 
برنامه های رفاهی و توجه به ورزش را یکی از مولفه 
های افزایش نشاط و سلامتی کارکنان و بالطبع ارتقا 
بهره وری دانست. در پایان از برندگان مسابقات ورزشی 
تکواندو و ژیمناستیک وهمچنین آقای سید احسان 
حسینی اصل همکار و استاد پرتلاش ورزشکاران با 

اهدا لوح و هدایا  تجلیل بعمل آمد.

مدیر امور آبفای شهرستان قدس خبر داد:
اصلاح 2۰۰ متر شبکه آبرسانی

آبفای  امور  مدیر  قدس:   – کیوانی  علی 
شهرستان قدس از اصلاح شبکه های فرسوده در 
شهرستان قدس خبر داد. بهزاد رضوانی با اعلام این 
خبر گفت: با توجه به مهاجرت پذیری شهرستان 
آپارتمانی  به  ویلایی  های  واحد  تبدیل  و  قدس 
و  شرب  آب  تامین  منظور  به  مناطق  بیشتر  در 
جلوگیری از هدر رفت آب به دلیل فرسودگی شبکه 
این امور نسبت به اصلاح شبکه های مورد نیاز اقدام می 
کند.او افزود: طی گزارشات مردمی و کارشناسان دفتر 
فنی مبنی بر افت فشار شبکه توزیع آب در زمان اوج 
مصرف خیابان های صنعت یکم، ارکیده، شقایق پنجم 
و نغمه ششم به دلیل عدم تناسب قطر شبکه با نیاز 
مشترکین محدوده مورد نظر نسبت به اصلاح شبکه 
اقدام شد.رضوانی خاطر نشان کرد: عملیات اصلاح 
شبکه شامل ۲۰۰ متر شبکه توزیع با اقطار ۹۰ و ۱۱۰ 
از جنس پلی اتیلن و همچنین ۴۰ رشته انشعاب آب 

فرسوده بازسازی شد.

مشکلات شهرستانهای تابعه مخابرات منطقه 
گلستان بررسی شد

به گزارش امتیاز؛ دومین جلسه نشست با 
رؤسای شهرستانها با حضور مدیران و رؤسای حوزه 
های ستادی در خصوص بررسی مشکلات شهرستانها 
وپیگیری مطالبات آنان برگزار شد .دراین جلسه که 
عملکرد  ارزیابی  و  مشکلات  به  رسیدگی  هدف  با 
شهرستان ها برگزار شد ابتدا مهندس شهمرادی ضمن 
عرض تسلیت به مناسبت ایام عزاداری امام حسین )ع( 
و فرارسیدن  تاسوعا وعاشورای حسینی به بیان مطالبی 
 IVR در زمینه  طرح فروش هوشمند تلفنی از طریق
بانک انصار وثبت مشاغل در سامانه ۱۱8  پرداختند.      
وی با بیان این مطلب که حوزه های ستادی مطالبات 
شهرستانها را پیگیری و به رفع مشکلات آنان بپردازند 
گفت: وضعیت لاوصولی و دایری تلفن ثابت از شاخص 
هایی است که مخابرات منطقه با تلاش های کارکنان 
در صدد ارتقاء آن است .در ادامه این نشست در راستای 
اهداف مخابرات منطقه گلستان در خصوص تشویق 
فرزندان برتر همکاران در زمینه های مختلف ، ازآقای 
یاسین گلدی زاده فرزند همکار عبدالغفور گلدی زاده 
دلیل  به  مینودشت  مخابرات شهرستان  در  شاغل 
پذیرش در رشته پزشکی دانشگاه بابل تقدیر وتجلیل 
به عمل آمد .درادامه رؤسای شهرستانها به بیان مسائل 

ومشکلات حوزه شهرستانی خود پرداختند.

برگزاری مسابقه نقاشی با موضوع 
مدیریت مصرف برق

به گزارش امتیاز؛ در راستای فرهنگ سازی 
مصرف بهینه انرژی برق در بین خانواده ها، مسابقه 
کودکان  سنی  ویژه  موضوع  همین  با  نقاشی  ی 
کارکنان شرکت برق منطقه ای خوزستان برگزار 
شد.به گزارش روابط عمومی شرکت سهامی برق 
منطقه ای خوزستان، برای جبران کمبود تولید برق 
نیروگاه های برق آبی و ضرورت مدیریت مصرف 
شرکت  عمومی  روابط  تابستان،  از  عبور  جهت 
اقدامات آموزشی در زمینه صرفه جویی انرژی را 
در دستور کار قرار داد.به همین منظور برنامه های 
سمینارهای  برگزاری  جمله  از  متنوعی  آموزشی 
آموزشی، توزیع دفترچه یادداشت هایی با درج پیام 
های مدیریت مصرف، تولید موشن گرافی، فیلم و 
و  اجتماعی  از ظرفیت های شبکه  استفاده  تیزر، 
تعامل با رسانه ها و .. را اجرایی کرد.مسابقه نقاشی 
با موضوع صرفه جویی در مصرف برق ویژه سنی 
کودکان یکی دیگر از برنامه های آموزشی روابط 
عمومی برای فرهنگ سازی از سنین پایین در بین 
خانواده ها بوده است که در پایان به منتخبین این 
مسابقه هدایایی به رسم یادبود داده شد.شایان ذکر 
است، خوزستان رتبه اول صرفه جویی مصرف برق 
را در کشور به دست آورد و در پنج ماهه نخست 
امسال کاهشی ۳ درصدی در انرژی مصرفی داشت.

 استان های مرزی فرصتی برای 
گذر از تحریم ها

به گزارش امتیاز؛ رییس سازمان غدا و داروی 
کشور استان های مرزی را ظرفیتی برای گذر از تحریم ها 
و مشکلات ناشی از آن دانست.دکتر غلامرضا اصغری در 
چهاردهمین گردهمایی مدیران نظارت بر مواد غذایی 
کشور در ارومیه با اشاره به اینکه تحریم ها در راستای 
جنگ اقتصادی دشمنان نظام علیه کشورمان ایجاد 
شده شرایط سختی ایجاد کرده که همه مسئولین باید 
با همت مضاعف خود برای عبور از این بحران تلاش 
کنند.وی ادامه داد: جنگ اقتصادی باعث میشود شرایط 
کشورمان در بخش های مختلف چون حمل و نقل 
و بانکی دچار مشکل شود و بخش دارو و تجهیزات 
پزشکی هم از این قاعده مستثنی نیست.وی اظهار کرد: 
هم  اکنون بدلیل تحریم های بانکی اعمال شده، امکان 
معاملات و خرید در زمینه بهداشت و سلامت نداریم.
رییس سازمان غذا و داروی کشور افزود: در این بحران 
می توان از ظرفیت استان های مرزی برای واردات دارو و 
مواد غذایی بهره برد و در این راستا مسئولین دانشگاه 
علوم پزشکی، غذا و دارو و سایر مسئولین حوزه بهداشت 
دارویی  و  غذایی  محصولات  واردات  بر  نظارت  برای 

خارجی از مرز اهتمام بیشتری داشته باشند.

روزنامه صبح ایران
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